
37

Ağustos 2022 Sayı: 36 #GüçlüOdaGüçlüJeolojiMühendisi

ŞUBELERDEN

HABERLER

ADANA ŞUBE
17 AĞUSTOS 1999 MARMARA 

DEPREMİNİN YILDÖNÜMÜ`NDE BASIN 
AÇIKLAMASI YAPTIK

17 Ağustos 1999 Marmara depreminin 23. yılı 
ile ilgili olarak 17.08.2022 tarihinde Genel Mer-
kezimiz ve tüm yurtta olduğu gibi Şubemizde 
de basın açıklaması yapıldı.

Şube Başkanımız Dr. Mehmet TATAR 
tarafından yapılan basın açıklaması yazılı ve 
görsel basında geniş bir yer aldı.

 17 AĞUSTOS GÖLCÜK KOCAELİ 
DEPREMİ 23. YIL DÖNÜMÜNDE BASIN 

AÇIKLAMASI YAPTIK

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Hatay İl 
Temsilcimiz Rasim Can, 17 Ağustos depremi 

23. yıl dönümünde; ̀ `17 Ağustos Yalova ve Göl-
cük depreminin 23.yılı, unutulmamalı ve unut-
turulmamalı. Ülkemizin %90 ‘ı deprem tehlike-
si altında olduğunu unutmamak gerekir. Aktif 
bir Tektonik kuşak üzerinde yer alan ülkemiz, 
gelecekte de geçmiş dönemlerde yıkıcı deprem-
lerin olduğu gibi değişik büyüklüklerde dep-
remleri yaşamaya devam edecektir. Deprem bir 
doğal afet değil, bir doğa olayıdır. Bu doğa ola-
yını, düşük standartlarda sağlıksız ve yasadışı 
bir yapılaşma, düşük nitelikli kentleşme ile do-
ğal afete dönüşmektedir. Bilinmelidir ki doğa 
kaynaklı olan depremleri önlememiz mümkün 
değil ancak depremlerin bir doğal afete dönüş-
mesini engellemek bizim elimizdedir. Depre-
me karşı hazırlıklı olma ve zarar azaltma ça-
lışmaları ülkemizin birinci önceliği olmalıdır. 
Biz biliyoruz ki, doğal olan depremdir, doğal 
olmayan ise afettir. Bu acı olayları tekrar yaşa-
mamak ümidi ile, ölen canlara rahmet dilerken, 
afetlere karşı sağlıklı ve güvenli bir çevrede ya-
şama hakkı hepimizin hedefi olmalıdır.`` ifade-
lerini kullanarak basın açıklaması yaptı.

HATAY İL TEMSİLCİLİĞİ
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ANTALYA  ŞUBE

AKDENİZ ÜNİVERSİTESİ JEOLOJİ 
MÜHENDİSLİĞİ BÖLÜM BAŞKANLIĞINI 

ZİYARET ETTİK

Akdeniz Üniversitesi Jeoloji Mühendisliği Bö-
lüm Başkanlığına atanan Prof. Dr. Erdal Koşun 
ve Bölüm Başkan Yardımcısı Prof. Dr. Sibel Ta-
tar Erkül, 3 Ağustos 2022 tarihinde Şube Baş-
kanımız Bayram Ali Çeltik, Şube Saymanımız 
Hakan Özdemir ve Şube Yazmanımız Fatih 
Uçar tarafından makamlarında ziyaret edildi. 
Önümüzdeki dönem için Jeoloji Biliminin ve 
Jeoloji Mühendisliğinin tanıtılmasını, istihdam 
konularını ve bölgemizde gerçekleşen mermer-
cilik faaliyetlerini değerlendirdik.

ISPARTA İL TEMSİLCİLİĞİMİZ ISPARTA 
BELEDİYESİ İMAR VE ŞEHİRCİLİK MÜ-

DÜRLÜĞÜNÜ ZİYARET ETTİ

Jeoloji Mühendisleri Odası Isparta İl Temsilci-
miz Sami Yalçınkaya ve Temsilci yardımcıla-
rı Gökhan Otru ve Sümeyra Doğan Benson, 4 
Ağustos 2022 tarihinde Isparta Belediyesi İmar 
ve Şehircilik İl Müdürü Haşim Gök ve meslek-
taşlarımız Ebru Aras Pala ve Halime Özdemir`i 
makamında ziyaret etti. Ziyarette Isparta İli ge-
nelinde yerbilimleri uygulamaları ile ilgili gö-
rüş ve önerilerimiz sunulmuştur.

ANTALYA EKSPRES GAZETESİ`NE 
“ANTALYA`NIN DEPREMSELLİĞİ” 
HAKKINDA RÖPORTAJ VERİLDİ

Şube Başkanımız Bayram Ali Çeltik, 8 Ağus-
tos 2022 tarihinde Antalya Ekspres Gazetesi`ne 
“Antalya`nın Depremselliği “ hakkında röpor-
taj verdi.
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DEPREM MASTER PLANI 1.ÇALIŞTAYI’NA 
KATILIM SAĞLADIK

Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından Ata-
türk Kültür Merkezi’nde 11 Ağustos 2022 tari-
hinde düzenlenen Antalya Deprem Master Pla-
nı 1. Çalıştayı’na Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, Başkan Danışmanları, 
Daire Başkanları, ilgili kamu kurum ve kuru-
luşlarının temsilcileri, meslek odaları, sivil top-
lum kuruluşları, akademisyenler ve Odamızı 
temsilen Şube Başkanı Bayram Ali Çeltik, Prof. 
Dr. Sibel Tatar Erkül, Doç. Dr. Fuat Erkül, Doç. 
Dr. Yasemin Leventeli, Suat Gedik katıldı. Ça-
lıştayda 31 Aralık 2025 tarihine kadar bitirilme-
si gereken Deprem Master Planı için izlenecek 
yol haritası ve yapılacak çalışmalar ele alındı.

17 AĞUSTOS MARMARA DEPREMİ YIL-
DÖNÜMÜNDE ŞUBE BAŞKANIMIZ LİDER 

TV   GÜNDEM ÖZEL PROGRAMININ 
CANLI YAYIN KONUĞU OLDU

17 Ağustos Marmara Depreminin yıldönümün-
de Şube Başkanımız Bayram Ali Çeltik, Lider 
TV Cansu Oktay`ın moderatörlüğünü yaptı-
ğı Gündem Özel programına katıldı. ASAM 
Başkanı, Kent Konseyi Afetler ve Kriz Çalışma 

Grubu Başkanı Ahmet Çiçek ve Jeoloji Mühen-
disleri Antalya Şube Yönetim Kurulu Başkanı-
mız Bayram Ali Çeltik Türkiye`nin deprem ris-
kini değerlendirdi. 

ANTALYA EKSPRES GAZETESİ`NE “AN-
TALYA`NIN DEPREMSELLİĞİ “ HAKKIN-

DA RÖPORTAJ VERİLDİ

17 Ağustos Marmara Depreminin yıldönümün-
de Şube Başkanımız Bayram Ali Çeltik, Antal-
ya Ekspres Gazetesi` ne “ 17 Ağustos Marmara 
Depremi ve Antalya`nın Depremselliği” hak-
kında röportaj verdi. 
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17 AĞUSTOS MARMARA DEPREMİ 
YILDÖNÜMÜNDE  ISPARTA İL 

TEMSİLCİMİZ KANAL 32 TV’YE CANLI 
YAYIN KONUĞU OLDU

17 Ağustos Marmara Depreminin yıldönü-
münde Isparta İl Temsilcimiz Sami Yalçınkaya, 
Kanal 32 TV`de “Isparta`da Ne Var Ne Yok” 
programına katıldı. Programa katılan, Jeolo-
ji Mühendisleri Odası Isparta İl Temsilcimiz 
Sami Yalçınkaya, Mimarlar Odası Isparta İl 
Temsilcisi Caner Ataseven ve İnşaat Mühendis-
leri Odası Isparta İl Temsilcisi Şeref Korkmaz 
17 Ağustos Marmara depremini, Isparta`nın 
depremselliğini, imar barışını, kentsel dönü-
şümü, yapı denetimini ve yapılması gerekenler 
konularında görüşlerini paylaşmışlardır.

ISPARTA İL TEMSİLCİLİĞİMİZ DSİ 18. 
BÖLGE MÜDÜRLÜĞÜ JEOTEKNİK HİZ-

METLER VE YAS ŞUBE MÜDÜRÜ OSMAN 
YÜKSEL KUTLU`YU ZİYARET ETTİ

Jeoloji Mühendisleri Odası Isparta İl Temsil-
cimiz Sami Yalçınkaya ve Temsilci yardımcı-
ları Gökhan Otru, Sümeyra Doğan Benson ve 
Ramazan Selcan, 26 Ağustos 2022 tarihinde 

DSİ 18.Bölge Müdürlüğü Jeoteknik Hizmetler 
ve Yeraltı Suları Şube Müdürü Osman Yüksel 
Kutlu`yu makamında ziyaret ederek, kurumda 
çalışan meslektaşlarımız ile birlikte Jeoteknik 
Hizmetler ve YAS uygulamaları konusunda 
değerlendirmelerde bulundular.

AKDENİZ GERÇEK GAZETESİ`NE  RÖ-
PORTAJ VERİLDİ

Şube Başkanımız Bayram Ali Çeltik 29 Ağus-
tos 2022 tarihinde Akdeniz Gerçek Gazetesi`ne 
“Antalya`nın İçme Suyu, Su Potansiyeli ve Ko-
runması” hakkında röportaj verdi.

30 AĞUSTOS ZAFER BAYRAMI ÇELENK 
SUNMA TÖRENİ`NE KATILDIK

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası Antalya 
Şubesi olarak 30 Ağustos Zafer Bayramı`nın 
100.yıl dönümünde 30 Ağustos 2022 tarihinde 
Meslek Odaları Başkanları ile birlikte Cumhu-
riyet Meydanı Atatürk Anıtı`nda düzenlenen 
çelenk sunma törenine Şubemiz çelengi ile ka-
tılım sağladık.



41

Ağustos 2022 Sayı: 36 #GüçlüOdaGüçlüJeolojiMühendisi

KANAL V` YE “ANTALYA SU POTANSİYE-
Lİ, KORUNMASI VE VE SU İSRAFI” HAK-

KINDA RÖPORTAJ VERİLDİ

Şube Başkanımız Bayram Ali Çeltik Kanal V`ye 
30 Ağustos 2022 tarihinde “ Antalya Su Potansi-
yeli, Korunması ve Su İsrafı” hakkında röportaj 
verdi.

GÜNEY MARMARA  ŞUBE

03.Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Güney Marmara Şubemiz ve Bursa İKK 
ile birlikte düzenlenecek olan 17.Ağustos dep-
reminin anma etkinlikleri ile ilgili hazırlık top-
lantısı yapıldı. 

10.Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Güney Marmara Şube başkanımız Engin 
ER, Bursa Lider Haberde Nes’li Yaşam progra-
mının konuğu oldu.

11. Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Güney Marmara Şube başkanımız Engin 
ER, Line TV Haber Eksta programının konuğu 
oldu.

11. Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Güney Marmara Şube başkanımız Engin 
ER Bursada Bugün gazetesinden Nasa Sayar’a 
Bursa’nın Depremselliği hakkında bilgi verdi.
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15. Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisle-
ri Odası Güney Marmara Şube başkanımız En-
gin ER, Norm Haberde Ortak Akıl programının 
konuğu oldu.

16. Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühen-
disleri Odası Güney Marmara Şube yönetim 
kurulumuz, Yalova İl Temsilciliğimiz ve JMO 
İstanbul şube tarafından düzenlenen Derin 
Uğultu belgeselinin gösterimine ve anma prog-
ramına katıldı. 

17. Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendis-
leri Odası Güney Marmara Şubemiz ve Bursa 
İKK ile birlikte 17.Ağustos depreminin senesin-
de ortak basın toplantısı düzenlendi. 

18.Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Güney Marmara Şubemiz ve diş hekimi 
Burhan Temel arasında üyelerimiz ve aileleri 
için indirim protokolü düzenlendi.

23.Ağustos.2022: TMMOB Jeoloji Mühendisleri 
Odası Güney Marmara Şube başkanımız Engin 
ER Bursa Haber24’e Bursa’nın Depremselliği 
hakkında bilgi verdi.
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İZMİR  ŞUBE

01.08.2022’de Şube Başkanımız Koray Çetin 
Önalan, Son Mühür TV’de bu yıl gerçekleşti-
rilen Jeofest 22 özelinde odamızın hedefleri, 
İzmir özelinde afetler ve tehlikeli atıklar-tıbbi 
jeoloji konuları ile ilgili “Ayşegül Koç ile Gün 
Başlıyor” programının konuğu oldu.

1.8.2022’de İzmir Valisi Sn. Yavuz Selim Köş-
ger’e şube Başkanımız Koray Çetin Önalan ve 
yönetim kurulu üyelerimiz ziyaret gerçekleş-
tirerek, şubemizin meslek disiplinimiz ve kent 
gündemi ile ilgili görüşlerini sunmuşlardır. 

03.08.2022’de Çiğli Belediyesine Şube başka-
nımız Koray Önalan, yönetim kurulu üyele-
rimiz Cevat Çağlar Özbüyük, Feyza Nurkaya 
ve Hatice Yıldırım tarafından ziyaret gerçek-
leştirilmiştir. Çiğli Belediye Başkanı Sn. Utku 
Gümrükçü’ye Şubemizin görüş ve önerileri su-
nulmuştur. 

(3.08.2022) Gezi Davası’nda hukuksuz olarak 
tutuklanan arkadaşlarımız için Adalet Nöbe-
ti’nin 100. gününde düzenlenen etkinlikte TM-
MOB İzmir İl Koordinasyon Kurulu tarafın-
dan basın açıklaması gerçekleştirildi. Yapılan 
açıklamalara meslek örgütleri, siyasi partiler 
ve Tayfun Kahraman’ın ailesi katılım gösterdi. 
Program Geniş Merdiven grubu ve İlkay Akka-
ya konserleri ile devam etti.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri odası İzmir Şu-
besi olarak 105. Gününde meslektaşlarımızla 
beraber Mimarlar Odası İzmir Şubesi önünde 
adalet nöbetine katıldık (8.8.2022).  

Kula Belediye Başkanı Hüseyin Tosun’a Şube 
başkanımız Koray Önalan, yönetim kurulu 
üyemiz Hüseyin Uytun ve Manisa il temsilci-
miz Bülent Bayraktar tarafından 10.8.2022 tari-
hinde ziyaret gerçekleştirilmiştir. Kula’nın su 
sorunu başta olmak üzere meslektaş sorunları 
konuşulmuş, şubemizin görüş ve önerileri su-
nulmuştur. 
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17 Ağustos yıldönümü dolayısı ile Şubemiz bir 
basın açıklamasında bulunmuştur. 

Şube başkanımız Koray Çetin Önalan, Nevşin 
Mengü’nün YouTube kanalında “bugün ne 
oldu?” programının canlı yayın konuğu oldu. 

23. Yıldönümünde 17 Ağustos depremi ve İz-
mir özelinde meydana gelen depremlerle ilgili 
Nevşin Mengü’nün konuğu olan Şube Başka-
nımız depremle ilgili sorulması gereken doğ-
ru soruların fayın ne zaman kırılacağı sorusu 
olmadığını, binaların yasa ve yönetmeliklere 
uygun yapılması ve yapılan binaların denetlen-
mesi gerektiğini belirtti.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri Odası İzmir Şu-
besi olarak, 17 Ağustos Depremi yıldönümü et-
kinleri kapsamında düzenlenen “17 Ağustos’u 
Unutma- Meşaleli Yürüyüş” etkinliğine katılım 
gösterdik.

TMMOB Jeoloji Mühendisleri odası İzmir Şu-
besi olarak 120. Gününde Mimarlar Odası İz-
mir Şubesi önündeki adalet nöbetini Tekstil 
Mühendisleri Odası İzmir Şube ile beraber üst-
lendik.

Ölüm Gemisi Sao Paulo için bakanlıkça şartlı 
izin verilmesi işleminin iptali amacıyla açılan 
dava sonrasında, aralarında TMMOB’un da 
bulunduğu Gemi Koordinasyon Grubu TM-
MOB Başkanı Emin Koramaz’ın katılımıyla bir 
basın açıklaması yaptı.
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KONYA  ŞUBE

 17 AĞUSTOS’U UNUTMADIK!

 DOĞA KAYNAKLI AFETLER ÜLKEMİZDE 
YARALAR AÇMAYA DEVAM EDİYOR…

17 Ağustos 1999 tarihinde, saat 03:02`de Gölcük/ 
Kocaeli’de meydana gelen 7.6 büyüklüğündeki 
deprem, Kocaeli, Sakarya, Düzce, İstanbul, Ya-
lova ve Bolu illerimizde resmi rakamlara göre 
18.373 kişinin yaşamını yitirmesine, yaklaşık 
50.000 kişinin yaralanmasına, 375.000 konut ve 
işyerinin yıkılması veya hasar görmesine ne-
den olmuştur. Bu büyük felaketin üzerinden 
23 yıl geçmiş olmasına rağmen ülkemizde ye-
terli tedbirlerin alınmaması nedeniyle sadece 
depremler değil çok sayıda doğa kaynaklı afet 
her yıl yüzlerce yurttaşımızın can kaybına, mil-
yarlarca lira ekonomik kayıplara neden olmaya 
devam ediyor. Marmara depreminin yıldönü-
münde 17 Ağustos tarihinde yapılan açıklama 
yerel basında yer aldı.

KONYA 6 ŞİDDETİNDE DEPREM 
ÜRETEBİLİR

Şube Başkanımız Şükrü Arslan ın 17 ağustos ile 
ilgili Konya Yenigün gazetesine Röportaj verdi.

 

KONYA MİLLETVEKİLİ VE GENEL BAŞKAN 
YARDIMCISI LEYLA ŞAHİN USTA İKK İLE 

TOPLANTI YAPTI.

Konya Milletvekili ve genel Başkan Yardımcı-
sı Leyla Şahin Usta 18 Ağustos İKK ile bir ara-
ya geldi. Toplantıda, Konya’nın kentleşme ve 
imar sorunlarının yanı sıra yapı denetimi, yapı 
güvenliği, meslek yasaları, yönetmelik değişik-
likleri, GES yatırımları, SGK - TMMOB Proto-
kolünün yeniden hayata geçirilmesi, çevre ve 
iklim değişikliği gibi konular ele alındı. Konya 
Milletvekili ve Genel Başkan Yardımcısı Leyla 
Şahin Usta oda başkanlarının dile getirdiği sa-
hadaki sorunlara ilişkin çözüm önerilerini not 
ederek takipçisi olacağını ifade etti.
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MEVKA İLE EĞİTİM PROTOKOLÜ 
İMZALANDI

MEVKA ile imzalanan protokol ile Şubemiz 12. 
Dönem Çalışma faaliyetleri kapsamında Mev-
lana Kalkınma Ajansının Teknik Destek Prog-
ramı altında “Mesleğimizde Uzmanlaşıyoruz” 
projesi ile 4 farklı Sertifikalı NetCad Eğitimi ve-

rilmek üzere NetCad CBS Tabanlı Jeoloji Uygu-
lamaları Eğitimleri düzenlenecektir.

·        24-25 Eylül, Anamodül&Netsurf Eğitimi (2 
Gün X 12 Saat),

·        1-2 Ekim, Jeoloji Uygulamaları Eğitimi (2 
Gün X 12 Saat),

·        8-9 Ekim, Jeolojik Katı Modelleme Eğitimi 
(2 Gün X 12 Saat)

·        15-16 Ekim, GIS- Coğrafi Bilgi Sistemleri 
Eğitimi (2 Gün X 12 Saat)

KONYA  ŞUBE

Uzmanlar 17 Ağustos’un yıldönümünde uyar-
dı! “Samsun depreme hazır değil” 

İnşaat Mühendisleri Odası Şube Başkanı Talak, 
Jeoloji Mühendisleri Odası Başkanı Yılmaz ve 
eski Mimarlar Odası Başkanı İshak Memişoğlu, 
Samsun’un depreme hazır olmadığını belirte-
rek, ciddi riskler olduğunu kaydettiler.

YAPI STOĞU ENVANTERİ YOK

17 Ağustos Marmara depreminin yıldönümün-
de, Samsun Medya Grubu’na açıklama yapan 

İMO Şube Başkanı Talak, Canik ve İlkadım ilçe-
lerindeki eski yapılara dikkati çekerek, “Sam-
sun önemli bir deprem bölgesinde. Şehrin bir 
yapı stoğu envanteri yok. Bu nedenle hangi ya-
pılar sağlıklı hangileri değil bilemiyoruz” dedi. 
Jeoloji Mühendisleri Odası Başkanı Yılmaz da 
yapı stoğu konusuna değinerek, Kuzey Anado-
lu Fay hattının Samsun’a çok yakın bir nokta-
da bulunduğunu söyledi. Eski Mimarlar Oda-
sı Başkanı Memişoğlu’da Samsun’un depreme 
hazır olmadığını belirtti.

CANİK VE İLKADIM’DA RİSK VAR

İnşaat Mühendisleri Odası Başkanı Hüseyin 
Talak, İlkadım ve Canik ilçelerinde bulunan 
eski yapıları işaret etti. Betonun ekonomik öm-
rünün 50 yıl olduğunu kaydeden Talak, Sam-
sun’da yaşı 50 yıldan daha fazla olan çok sayıda 
bina bulunduğunu belirterek, “Samsun’da eski 
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yapıların biran evvel yıkılarak bunların yerine 
yenilerinin yapılması gerekiyor. Bu şehrin yapı 
stoğu envanteri yok. Hangi binalar riskli, han-
gileri değil bilinmiyor. Bu çok önemli bir so-
run. Canik ve İlkadım’da bulunan eski yapılar 
hiç bir şekilde mühendislik hizmeti almamış, 
denetimden geçmemiş, usta marifetiyle yapıl-
mış yapılar. Çok düşük beton mukavemetleri 
ile yapılan yapılar. Yaşayabileceğimiz her türlü 
depremde mühendislik hizmeti almış yapılar-
da can kaybı olacağını düşünmüyorum” dedi.

ZEMİN ETÜDÜ DENETİMİ

Jeoloji Mühendisleri Odası Başkanı Yılmaz ise 
zemin etüdlerinin belediyelerde görev yapan 
jeoloji mühendisleri tarafından denetlenme-
si gerektiğini belirterek, Kuzey Anadolu Fay 
hattının Samsun’un güneyinden geçtiğini ve 
özellikle Ladik, Havza, Vezirköprü ilçelerinde 
yapılaşmalara son derece dikkat edilmesi ge-
rektiğini söyledi.

ŞUBE BAŞKANIMIZ GÜL YÜZÜNCÜ 
YILMAZ SAMSUN KANAL S 

TELEVİZYONUNA KONUK OLDU

Şube Başkanımız Gül YÜZÜNCÜ YILMAZ ; 
İnşaat Mühendisleri Odası Şube Başkanı Hüse-
yin TALAK ve Eski Mimarlar Odası şube baş-
kanı İshak MEMİŞOĞLU ile birlikte Samsun 
Kanal S televizyonuna konuk oldu.

Yayında İnşaat Mühendisleri Odası Şube Baş-
kanı Talak, Jeoloji Mühendisleri Odası Başkanı 
Yılmaz ve eski Mimarlar Odası Başkanı İshak 
Memişoğlu, Samsun’un depreme hazır olmadı-
ğını belirterek, ciddi riskler olduğunu belirten 
açıklamalarda bulundular.


